
 
Notulen Commissie Samenleving  

Datum 12-03-2024 
Tijd 19:30 - 21:16 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter J.W.H. Winters 
Aanwezigen 
 
 
 
 

Gerard Broersen (Groen Links), Jojanneke de Nooij (CDA), Pascal de Winkel 
(VVD), Joost du Croix (Wijzz), Joke Harmsen (Sociaal Zevenaar), Maaike Jansen 
(PvdA), Hans Lombarts(D66), Ben van Bindsbergen (D66), Lotte van der Velden 
(SP), Britte Liselotte van Die (Lokaal Belang), Anita van Loon (Wijzz), Danny van 
Voorst (VVD), Robert Wiggers (OUD Zevenaar) 
 

Afwezigen Guido Ariessen (Sociaal Zevenaar), Danny Berntssen (Lokaal Belang), Frano 
Hesseling (PvdA), Amber van der Vlies (Lijst11), Willy van Dinther (CDA), Eric 
Vernes (Lijst11) 
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Opening en vaststellen agenda 
Afwezig zijn: Guido Ariessen (Sociaal Zevenaar), Danny Berntssen (Lokaal Belang), 
Frano Hesseling (PvdA), Amber van der Vlies (Lijst11), Willy van Dinther (CDA), Eric 
Vernes (Lijst11) 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De commissie stelt de concept-besluitenlijst van de vergadering van 20 februari 2024 
ongewijzigd vast. 
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Z/24/463406 Verbeterplan doelgroepenvervoer 
De raad wordt voorgesteld voor de uitvoering van het verbeterplan doelgroepenvervoer 
2024-2025 de volgende budgetten beschikbaar te stellen: 
- een incidenteel budget van € 100.000,- voor het inhuren van een projectleider; 
- een budget van € 40.000,- voor het in 2024 aanstellen van een Wmo-
vervoersconsulent; 
- vanaf 2025 een structureel budget van € 60.000,- voor een Wmo-vervoersconsulent; 
- een budget van € 35.000,- voor het in 2024 inzetten van maatregelen; 
- vanaf 2025 een structureel budget van € 65.000,- voor het inzetten van maatregelen. 
 
Beraadslagingen: 
Er wordt gesproken en er worden vragen gesteld over het voorliggende stuk. Over de 
cijfermatige onderbouwing, inhoud en woordgebruik en het doel van dit stuk. Over de 
vraag wat de effecten van de huidige bezuinigingen zijn geweest en de vraag de vraag 
of het nu om een projectmatige of een structurele uitbreiding meebrengt van personeel. 
Een aantal vragen zijn technische vragen die schriftelijk gesteld kunnen worden voor 
de eerstkomende raadsvergadering. 
 
Lotte van der Velde (SP): kondigt dat de SP een amendement voorbereidt voor dit 
voorstel.  
 



 
Toezegging: Wethouder Bijl: De cijfers in dit stuk lopen tot november, dit komt door de 
doorlooptijd van het stuk. Hij zegt toe cijfers over de periode daarna, voor bekend, in 
een bijlage aan te leveren voor de raadsvergadering van maart. 
 
Toezegging: Wethouder Bijl zegt toe na te gaan wat de relatie in dit stuk voor 
doelgroepenvervoer met de informatieve raadsbijeenkomst over leerlingenvervoer, 
waarin werd aangegeven welke doelgroepen er bij welke keuzes geraakt worden. En 
dit terug te koppelen. 
 
Conclusie: 
De commissie besluit het onderwerp als BESPREEKSTUK door te geleiden naar de 
raadsvergadering  
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Stand van zaken Sociaal Domein 
De portefeuillehouder informeert de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen. 
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Agenderingsvoorstellen commissie 
Er zijn geen agenderingsvoorstellen gedaan. 
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Mededelingen portefeuillehouders 
Wethouder Stef Bijl: doet een mededeling over de organisatie Zykos. De VNG-brief 
daarover komt naar alle raadsleden toe. 
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Rondvraag 
Geen punten voor de rondvraag. 
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Sluiting 
 

 


